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Informatívna správa o činnosti  
Výboru m. č. Rimavská Píla za obdobie jún 2024 - máj 2025 

 
 
Vážené pani poslankyne, Vážení páni poslanci mestského zastupiteľstva,  
 
Predkladám Vám Informatívnu správu o činnosti Výboru m. č. Rimavská Píla za obdobie jún 2024 - máj 2025. 
 
VÝBOR m. č. RIMAVSKÁ PÍLA PRACOVAL V ZLOŽENÍ: 
Ing. Ján Belica , predseda Výboru m. č.  
Adrián Zvara, podpredseda Výboru m. č.  
Pavel Karas, člen Výboru m. č.  
Bc. Edita Miklášová, členka Výboru m. č.  
Martin Šucha, člen Výboru m. č.  
Denisa Mániová, tajomníčka  

 
Účasť členov na zasadnutiach Výboru m. č. Rimavská Píla - jún 2024 - december 2024 

 10.06.2024 05.08.2024 09.09.2024 14.10.2024 11.11.2024 02.12.2024 
Ing. Ján Belica X X X X X X 
Pavel Karas X X X X X X 
Bc. Edita Miklášová X X X X X X 
Martin Šucha X X X X X X 
Adrián Zvara X X X X X X 

 
Účasť členov na zasadnutiach Výboru m. č. Rimavská Píla - január 2025 - máj 2025 

 13.01.2025 10.02.2025 10.03.2025 09.04.2025 
Ing. Ján Belica X X X X 
Pavel Karas  X X X X 
Bc. Edita Miklášová X X Ospravedlnená X 
Martin Šucha X Ospravedlnený X X 
Adrián Zvara  X X X X 

 

Činnosť Výboru m. č. Rimavská Píla za obdobie jún 2024 - december 2024 
 

10. jún 2024  
Na zasadnutí sa vyhodnotilo plnenie interpelácií členov Výboru m. č. zo dňa 13. mája 2024;  
Členovia vzniesli nové interpelácie: členovia sa pýtali, či už prišlo rozhodnutie z ministerstva školstva o vyradení 
Materskej školy Rimavská Píla zo siete škôl a školských zariadení SR; sledovať výzvy k odvodneniu Vansovej ulice                      
a aj druhých ulíc v m. č. Rimavská Píla; potrebou doplnenia kamerového systému na uliciach: Vansovej smerom hore             
od ihriska; Železničnej smerom ku mlynu; Dlhej od dolného mosta smerom hore, od horného mosta smerom dole,                     
od garážov pána Liptaya a pána Brádňanského smerom ku križovatke; bola podaná informácia z májového zasadnutia 
mestského zastupiteľstva; podaná požiadavka - upozorniť správcu vodného toku Rimava na úpravu vykosenie brehu 
a tiež na orezanie prevýsajúcich stromov do toku Rimavy (pri hornom moste, na Družstevnej ulici - pri rodinnom dome 
Frnticovcov);  
Zaberal sa prípravou Dňa Rimavskej Píly a Memoriálu Vladimíra Rufusa st. - program, finančné zabezpečenie 
(objednávky, zmluvy), technické zabezpečenie (tribúna, ozvučenie, občerstvenie), brigáda pred dňom obce;  
  
5. august 2024 
Na zasadnutí sa vyhodnotilo plnenie interpelácií členov Výboru m. č. zo dňa 10. júna 2024;  
Členovia vzniesli nové interpelácie: v dolnom cintoríne po presunutí kontajnera chýbajú koše - zistiť u mestských lesov 
koľko finančných prostriedkov je potrebných na výrobu 2 ks; v rámci aktivačnej činnosti vykosiť parkovisko pri dolnom 
cintoríne; v spolupráci so spol. SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. vyčistiť a prehĺbiť jarok pri ihrisku; potrebou osadiť 
dopravnú značku „Slepá ulica“  na Družstevnej ulici smerom k toku Rimava; zistiť príčinu pomalého prietoku vody na 
Ľajtmanke; členovia sa pýtali aký je zámer s budovou materskej školy; z prostriedkov Výboru m. č. zakúpiť várnicu, 
hrniec, naberačku, resp. poriešiť to z jedálne materskej školy; opraviť dámske WC (zle odteká voda) a pretekajúci pisoár 
v mužskom WC v kultúrnom dome; doriešiť kryt na plynovú prípojku a poškodený a prepadnutý poklop kanalizácie pri 
kultúrnom dome; pravidelná kontrola autobusovej zastávky pracovníkmi MOPS (neprispôsobiví občania ničia žľaby)               
a osady na Hrbe (noví prisťahovalci);  
Ďalej sa výbor zaoberal žiadosťou pána Mariana Plichtu o prenájom časti pozemku, kde chcel umiestniť dočasnú 
plechovú garáž - Výbor m. č. nesúhlasil s prenájmom pozemku a osadením plechovej garáže;  
Riešil potrebné organizačné veci ku Dňu Rimavská Píla (príprava plagátu, pokosenie ihriska, dvor kultúrneho domu, 
kotlíkové špeciality a pod.). 
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9. september 2024 
Na zasadnutí sa vyhodnotilo plnenie interpelácií členov Výboru m. č. zo dňa 5. augusta 2024;  
Členovia vzniesli nové interpelácie: doriešiť s Komisiou výstavby, rozvoja mesta a CR priepust od rodinných domov na 
Vansovej ulici; riešiť s mestskou políciou rómskych občanov, ktorí sa dobýjajú do dvorov starších občanov a pravidelné 
pálenie káblov alebo iných umelohmotných vecí v osade; pretrvávajúci problém s rómskymi občanmi v čase poberania 
dávok pri COOP Jednote, kultúrnom dome, autobusovej zastávke; požiadavka postavenia prístrešku na železničnej 
stanici - zistiť v akom je to štádiu; problém s rozhlasom;  
Vyhodnotil sa Deň Rimavskej Píly a bolo predložené vyúčtovanie;   
V bode rôznom sa prejednávali finančné prostriedky v rozpočte mesta na rok 2024 - Výbor m. č., kultúrny dom a iné 
položky týkajúce sa Rimavskej Píly - potrebné zistiť zostatok; 
  
14. október 2024 
Na zasadnutí sa vyhodnotilo plnenie interpelácií členov Výboru m. č. zo dňa 9. septembra 2024;  
Členovia vzniesli nové interpelácie: potrebné skontrolovať vývody gamatiek na kultúrnom dome od obchodu COOP 
Jednota a kábel na hromozvod (rómski občania pravidelne poškodzujú); potrebou osadenia dopravných značiek - riešiť  
pasportizáciou dopravného značenia pre Tisovec a m. č. Rimavská Píla; bude potrebné pripraviť zámer mesta a riešiť 
to cez výzvu; predpoklad je budúci rok;  
Ďalším bodom programu bolo Predstavenie projektu sociálneho družstva, ktorý chcú realizovať v budove bývalej 
materskej školy (k tomuto bodu boli prizvaní ThDr. Marián Bodolló, Michaela Váradiová, Jana Sihelská Bútorová, ktorí 
nám prestavili zámer a projekt sociálneho družstva a primátor mesta Bc. Ján Vengrín, MBA) - Výbor zobral na vedomie 
zámer sociálneho družstva a doporučil predkladateľom zámeru doriešiť akým spôsobom sa má mesto zapojiť do tohto 
projektu s predstaviť projekt na najbližšom zasadnutí mestského zastupiteľstva (30.10.2024);  
Ďalej sa Výbor zaoberal návrhmi investičných akcií do rozpočtu mesta na rok 2025 (1. Spracovanie projektovej 
dokumentácie „Rekonštrukcia Kultúrneho domu Rimavská Píla“ - elektroinštalácia, výmena okien a dvier, kúrenie, 
vymaľovanie, sociálne zariadenia, 2. Priepusty od rodinných domov na Vansovej ulici do existujúceho vybudovaného 
kanála (3 priepusty), 3. Asfaltovanie výtlkov na miestnych komunikáciách + pri obchode Jednota a KD nájazdy                               
na Hlavnú ulicu;  4. Ihrisko pre deti - príprava projektovej dokumentácie; 5. Natretie veže na požiarnej zbrojnici; Ostatné 
drobné investičné akcie riešiť z prostriedkov Výboru m. č.) - Výbor m. č. doporučil spomenuté investičné akcie zaradiť 
do návrhu rozpočtu na rok 2025;   
 
11. november 2024 
Na zasadnutí sa vyhodnotilo plnenie interpelácií členov Výboru m. č. zo dňa 14. októbra 2024;  
členovia vzniesli nové interpelácie:  budovu býv. materskej školy - zabezpečiť na zimu, aby nepotrhalo potrubia; pod 
autobusovou zastávkou a budovou pohostinstva až po najbližší rodinný dom chýba osvetlenie-lampa; potrebné 
skontrolovať senzory lámp verejného osvetlenia; kontajnery na triedený odpad zasahujú do blízkosti komunikácií - 
v rámci aktivačnej činnosti priebežne kontrolovať a umiestniť ich na určené miesto;  vyčistiť odkvapy na klube 
dôchodcov (za úlohu si to zobrali členovia Výboru m. č.);  kosenie cintorínov pred Pamiatkou zosnulých zabezpečiť skôr, 
aby si občania mohli ísť vyčistiť hroby; doriešiť v rozpočte mesta ešte nákup várnice, hrnca a naberačky;  
Na zasadnutí sa riešili ďalšie návrhy do rozpočtu  na rok 2025. Investičné akcie zo 14. októbra 2025 boli predložené 
Komisii výstavby, rozvoja mesta a CR (16.10.2024), ktorá návrhy zapracovala do návrhu rozpočtu. Ďalej členovia 
navrhli zapracovať do návrhu rozpočtu na rok 2025: Deň Rimavskej Píly - 3000 eur, prostriedky Výboru m. č. -                        
1500 eur.     
V bode rôznom bola podaná informácia, že na októbrovom mestskom zastupiteľstve bol prestavený zámer sociálneho 
družstva (realizácia v budove materskej školy); k predloženému zámeru poslanci mali len konštruktívne pripomienky 
a otázky; predloženému zámeru mestské zastupiteľstvo deklarovalo podporu; ďalej bola podaná informácia, že výtlky 
na miestnych komunikáciách sa budú rieši budúci rok pri veľkom asfaltovaní;  
 
2. december 2024 
Na zasadnutí sa vyhodnotilo plnenie interpelácií členov Výboru m. č. zo dňa 11. novembra 2024;  

Členovia vzniesli nové interpelácie: narušovanie a robenie neporiadku v predajni COOP Jednota - potrebná častejšia 
kontrola mestskej polície; členovia vyjadrili nespokojnosť so zrušením materskej školy; do budúcna riešiť zabezpečenie 
vianočného stromu s mestom, resp. mestskými lesmi, resp. s občanmi obce;  

Výbor sa ďalej zaoberal návrhom VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 2/2023 o miestnych daniach (zmena daní 
z pozemkov, zo stavieb a dane z bytov) - Výbor m. č. návrh VZN zobral na vedomie;  návrhom VZN, ktorým sa mení 
a dopĺňa VZN č. 6/2019 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady (výška poplatku sa zvyšuje 
z 35 eur na 41 eur) - Výbor m. č. zobral návrh VZN na vedomie a doporučuje mestskému úradu zaoberať zmenou 
systému vývozu komunálneho odpadu (napr. žetónový zber);  

V bode rôzne sa výbor m. č. zaoberal prípravou a zabezpečením akcií Rozsvietenie vianočného stromčeka a privítanie 
Mikuláša a prípravou Silvestra;  

 
Činnosť Výboru m. č. Rimavská Píla za obdobie január 2025 - máj 2025 
 

13. január 2025 
Na zasadnutí sa prešli všetky interpelácie, ktoré boli vznesené v roku 2024. Niektoré neboli doriešené, prekladajú sa                       
do roku 2025, jedná sa o nasledovné interpelácie: 1. výtlky na miestnych komunikáciách (dané do návrhu rozpočtu                   
na rok 2025); 2. opraviť nájazdy na mosty; 3. opakované parkovanie auta na výjazde z Dolnej ulice na Hlavnú ulici; 
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4.osadenie dopravného zrkadla - urgovať za vyjadrenie; 5. prístrešok na železničnej stanici; 6. kanalizácia na Hlavnej 
ulici - preveriť v akom je to stave; 7.kontrola státia áut na Hlavnej ulici; doplnené o nové interpelácie: 8. regulácia 
potokov; 9. vysypanie uličky šotolinou ku mlynu zo Železničnej ulice;  
Výbor sa ďalej zaoberal žiadosťou pána L. Rusnáka o poskytnutie priestorov v Komunitnom centre Rimavská Píla (tvorba 
hudby a skúšanie skupiny) - v rámci diskusie bolo povedané: budovu má mesto len v prenájme a všetky priestory sú 
plne využívané - výbor m. č. nedoporučil schváliť žiadosť; návrhmi investičných akcií do rozpočtu mesta na rok 2025, 
ktoré boli dané na zapracovanie už v októbri 2024; v rámci tohto bodu zaznel návrh vyčlenenia finančných prostriedkov 
čisto pre m. č. Rimavská Píla o ktorých by výbor mohol rozhodnúť na čo sa použijú - (z dane z pozemkov, zo stavieb, 
podielových daní);  
Výbor si na zasadnutí schválil harmonogram zasadnutí Výboru m. č. Rimavská Píla na rok 2025;  
V bode rôzne sa výbor riešil dlhšiu absenciu miestnej občianskej poriadkovej služby (MOPS) na Rimavskej Píle;  vyjadril 
sa k prijatému VZN č. 6/2024, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 6/2019 o miestnom poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady - konkrétne k úľave za TKO pre dôchodcov;   
  
10. február 2025 
Na zasadnutí sa vyhodnotilo plnenie interpelácií členov Výboru m. č. zo dňa 13. januára 2025 ;  

Členovia vzniesli nové interpelácie: potrebné orezať zasahujúce konáre do cesty pri rodinnom dome Foľkovcov                                 
na Vansovej ulici smerom k cintorínu; doriešiť osvetlenie ulice Družstevnej popod krčmu - časť tejto ulice                                           
je neosvetlená; na Vansovej ulici je poškodený spomaľovač - potrebné ho opraviť, resp. ho odstrániť; ľajtmanka - netečie 
dobre voda - v jarných mesiacoch je potrebné pozrieť kde je chyba. V prípade potreby bude potrebné vymeniť rúry                     
od novej šachty popod cestu;  
Výbor sa ďalej zaoberal žiadosťou p. S. Rusnákovej o prenájom priestorov v Kultúrnom dome Rimavská Píla (re potrebu 
členov hudobnej skupiny na stretávanie sa pri skúšaní vlastnej hudobnej tvorby) - Výbor m. č. nedoporučil schváliť 
žiadosť nakoľko v kultúrnom dome nie je miestnosť so samostatným vchodom, ktorá by vyhovovala takejto činnosti                   
a so samostatným vchodom, ktorá by sa dala uzamknúť (sála je prepojená s javiskom, kuchynkou). Priestory (sálu) 
kultúrneho domu sa využívajú na rôzne akcie spoločenských organizácií, zasadnutie mestského zastupiteľstva a iné; 
V žiadosti nebolo spomenuté, ako sa bude riešiť prenájom, kúrenie v zimnom období.  
Predsedom výboru bola podaná informácia k návrhom investičných akcií do rozpočtu mesta na rok 2025; 
V bode rôznom sa prejednávalo: o potrebe zbúrania prázdnej chatrče v osade na Hrbe; o vození odpadu a smetí ponad 
železničnú trať smerom; podaná informácia k prenájmu budovy materskej školy (družstvo Hrevada je zaregistrované, 
má pridelené aj IČO, podaná nová žiadosť družstva o dlhodobý prenájom. Majetok mesta - budovy materskej školy bol 
vyhlásený za dočasne prebytočný na decembrovom zasadnutí mestského zastupiteľstva;  
  
10. marec 2025 
Na zasadnutí sa vyhodnotilo plnenie interpelácií členov Výboru m. č. zo dňa 10. februára 2025 ;  

Členovia vzniesli nové interpelácie: V hornom cintoríne (pri ihrisku) vyteká voda zo skruže - riešiť zabetónovaním 
spodnej časti skruže (potrebné zakúpiť suchý betón); v zráze k toku Rimava pri dolnom cintoríne je pohádzaný odpad 
- v rámci aktivačnej činnosti potrebné vyčistiť; v zbrojnici (malá miestnosť) bude potrebné vyrovnať podlahu - naceniť 
materiál; priepusty od rodinných domov na Vansovej ulici - potrebné naceniť materiál, práce.     
V bode rôznom bola podaná informácia o schválenom rozpočte mesta na rok 2025; informácia zo zasadnutia mestského 
zastupiteľstva dňa 26.02.2025 k prejednávanej žiadosti p. Soni Rusnákovej o prenájom priestorov Kultúrneho domu 
Rimavská Píla. Žiadosť bola zamietnutá s podaním nasledovnej informácie: „Kultúrny dom v Rimavskej Píle                                     
je majetkom mesta, do nájmu môže byť daný iba v tom prípade, keď je vyhlásený za dočasne prebytočný majetok mesta. 
A aby mohol byť vyhlásený za dočasne prebytočný, ísť do nájmu na to sú stanovené podmienky v zákone o majetku obcí 
a v zásadách hospodárenia. Neexistuje taký zákonný dôvod, aby bol Kultúrny dom v Rimavskej Píle vyhlásený za 
prebytočný. To by bolo iba v tom prípade, že ho mesto nepotrebuje, nevyužíva alebo v blízkej dobe nebude využívať na 
účely, na ktorý je určený. Mesto ten kultúrny dom využíva.“; o potrebe prizvať koordinátora aktivačnej činnosti 
k prácam, ktoré by sa mali vykonať v obci;   
 
10. apríl 2025 
Na zasadnutí sa vyhodnotilo plnenie interpelácií členov Výboru m. č. zo dňa 10. marca 2025 ;  
Členovia vzniesli nové interpelácie: vyriešiť odvoz konárov zo stromov občanov (niektorí nemajú možnosť to vyviesť                 
na zberný dvor); vzadu za budovou bývalého deravého sudu sa rozpadá drevená kôlňa - v prípade, ak by sa zbúrala 
potrebné je zakúpiť materiál na oplotenie, resp. svojpomocne opraviť; taktiež sa rozpadá komín na budove; občanov 
zaujíma kedy sa spustí kanalizácia na Hlavnej ulici;  
Výbor sa znovu zaoberal novou žiadosťou p. S. Rusnákovej o prenájom priestorov Kultúrneho domu na Rimavskej Píle, 
prípadne iných priestorov v Tisovci alebo na Rimavskej Píle na stretávanie sa členov hudobnej skupiny. Výbor m. č.                    
k žiadosti znovu zaujal nasledovné stanovisko: budova kultúrneho domu nepripadá  do úvahy (dôvody boli uvedené                  
už na predchádzajúcich zasadnutiach); ďalšie budovy mesta, ktoré sa nachádzajú v Rimavskej Píle - budova bývalého 
deravého sudu je plne využívaná pracovníkmi aktivačnej činnosti, je v obytnej zóne, nie je vhodná na skúšobňu; budova 
klubu dôchodcov - plne ju využívajú dôchodcovia, je v obytnej zóne, nie je vhodná na skúšobňu - Výbor m. č. nedoporučil 
schváliť žiadosť; 
Na zasadnutí bola podaná informácia o položkách, ktoré boli schválené v rozpočte mesta na rok 2025; rozhodol o použití 
finančných prostriedkov výboru; Deň Rimavskej Píly sa uskutoční pri kultúrnom dome;  
V bode rôznom sa výbor zaoberal zmluvou o krátkodobom nájme nebytových priestorov Kultúrneho domu na Rimavskej 
Píle; bola podaná informácia o pripravovaných akciách, ktoré sa uskutočnia v kultúrnom dome (07.05. - SZPB -                            
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80. výročie ukončenia II. svetovej vojny; 18.05. Urbárska spoločnosť Rimavská Píla - výročná schôdza); výsadbou 
stromčeka (napr. jedle) pri kultúrnom dome; bola podaná informácia o žiadosti pána D. Cibuľu o kúpu majetku mesta -  
spoluvlastníckeho podielu mesta v Rimavskej Píle. Jedná sa o zastavanú plochu a nádvorie - rodinný dom po nebohom 
Ľudovítovi Pokošovi. Na marcovom zasadnutí mestského zastupiteľstva bol tento majetok vyhlásený za trvale 
prebytočný.  
 
12. máj 2025 
Na zasadnutí sa vyhodnotilo plnenie interpelácií členov Výboru m. č. zo dňa 10. apríla 2025;  
Členovia vzniesli nové interpelácie: opakovaná interpelácia (z 10.2.2025) - doriešiť osvetlenie ulice Družstevnej popod 
krčmu - časť tejto ulice je neosvetlená;  opakovaná interpelácia (z 10.02.2025) - na Vansovej ulici je poškodený 
spomaľovač - potrebné odstrániť;  v kultúrnom dome sú poškodené dvere do kuchynky (sú úplne skrútené, 
momentálne sú na pevno zatvorené) - potrebné zakúpiť nové a osadiť ich - položka 633006 Všeobecný materiál 
(žiarovky, drobný materiál); vyčistiť stoličky v kultúrnom dome (dodávateľsky) - položka 635006 Budov, objektov 
alebo iných častí (opravy dodávateľsky) - osloviť domáce firmy za cenovú ponuku; zakúpiť dva stoly do druhej 
miestnosti klubu dôchodcov - položka  633006 všeobecný materiál (prostriedky výboru); osadiť tabuľu „Zákaz sypania 
odpadu“ na plochu pri dolnom cintoríne; pri autobusovej zastávke sa rozpadávajú schody (riziko úrazu) - potrebné ich 
opraviť; návrh občana - pri pamätných tabuliach pri ľajtmanke urobiť dva malé vyvýšené záhony (sadiť ich pod tabule); 
potrebné natrieť lavičky pri ľajtmanke; 
V bode rôznom sa výbor zaoberal prípravou akcií Medzinárodný deň detí a Deň Rimavskej Píly; ďalej bola podaná 
informácia, že dňa 28.05.2025 o 16,00h sa na Rimavskej Píle uskutoční zasadnutie mestského zastupiteľstva -                          
Výbor m. č. uložil tajomníčke vypracovať Informatívnu správu o činnosti Výboru m. č. Rimavská Píla za obdobie jún 
2024 - máj 2025. 
 
Spracovala: Denisa Mániová, tajomníčka Výboru m. č.  
Predkladá: Ing. Ján Belica, predseda Výboru m. č.  
 


